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Проведенные локальные исследования демонстрируют высокую
распространенность факторов риска развития сердечно-сосудистых
заболеваний у студентов медицинских вузов, а также тенденцию к
нездоровому питанию (качественный, количественный состав пищи,
режим питания). Создание и поддержание условий для сохранения
здоровья студентов медицинского вуза является социально значимой
задачей ввиду высокой востребованности профессии врача. Настоящая
работа призвана обратить внимание на имеющиеся проблемы. Цель
исследования. Оценить фактическую организацию питания на учебных
базах медицинских университетов и субъективное отношение учащихся
к ней. Материал и методы. Настоящее исследование является частью
первого многоцентрового исследования «Здоровье будущего врача»,
проводимого в России. К опросу приглашались студенты медицинских
университетов очной формы обучения, независимо от факультета и
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Conducted local studies demonstrate a high prevalence of risk factors for the
development of cardiovascular diseases among students of medical
universities, as well as a tendency to unhealthy nutrition (qualitative,
quantitative composition of food, diet). Creating and maintaining conditions
for maintaining the health of medical students is a socially significant task due
to the high demand for the profession of a doctor. This work is intended to
draw attention to the existing problems. Purpose of the study. Assess the
actual organization of food at the educational bases of medical universities
and the subjective attitude of students to it. Material and methods. This study
is part of the first multicenter study «The Health of the Future Doctor»
conducted in Russia. Students of medical universities, full-time students,
regardless of the faculty and course, were invited to the survey. Data
collection for the study was carried out in 2 stages. At the first stage,
respondents answered an anonymous online questionnaire...
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